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ZAPISNIK 

S 21. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza, koja se održala u srijedu, 15. 07. 
2020. u 19,00 sati u konferencijskoj dvorani SD Samobor, A. Hebranga 26a, Samobor.   
 
Za ovu sjednicu predlažem sljedeći 

D N E V N I   R E D: 

 
1. Usvajanje zapisnika s 20. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza 

održane u srijedu, 18. 05. 2020. u 19,00 sati u uredu Samoborskog športskog saveza.   
2. Usvajanje odluke o dodjeli sredstava po raspisanim natječajima pozicija školovanja kadrova ostali 

programi i rezerva 
3. Odluka o izboru člana Upravnog vijeća Ustanove SOS 
4. Odluka o korištenju godišnjeg odmora 
5. Usvajanje odluke o nominaciji za nagradu i priznanja Grada Samobora za 2020 
6. Usvajanje odluke vezano uz slučaj TK Samobor 1890 
7. Zamolba Energy fitness 
8. Odluka o zamolbi TK Samobor 1890 za prenamjenu sredstava 
9. Odluka o kupnji arhivskih stelaža i ormara 
10. Odluka o izradi projekta NC loptačkih sportova 
11. Zamolba Teakwondo klub Koryo Samobor 
12. Pitanja, prijedlozi i ostale informacije  

 
 
Nazočni članovi Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza:  
Miro Kelečić - predsjednik, Dragutin Marović – potpredsjednik,  Davor Cipek – potpredsjednik Ljiljana 
Šurbek Bošnjak – član,  Darijo Gaća – član, Martina Bublić – član, Mladen Vlahović - član 

Odsutni:– isprika, Saša Kolman – član,  Vladimir Čerkez - član  

 Ostali nazočni: Marijana Radek – tajnica SŠS, Milan Garašić – predsjednik NO, Vlado Bašić – član NO 

Predsjednik Miro Kelečić pozdravlja nazočne  I otvara 21. sjednicu Izvršnog odbora SŠS za mandatno 
razdoblje 2017. – 2021.,  utvrđuje kvorum i predlože usvajanje dnevnog reda kojeg su članovi IO primili u 
materijalima za sjednicu. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

 
 

         Ad. 1 
 

Članovi Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza  jednoglasno su javnim glasovanjem, donijeli 
odluku o verifikaciji zapisnika s 20. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza 
održane u srijedu, 18. 05. 2020. u 19,00 sati u uredu Samoborskog športskog saveza.   
 



www.samobor.hr/sportski-savez 

 

  

Ad. 2. 

 

Pod točkom 2 izvršni odbor SŠS razmatrao je usvajanje Odluke o dodjeli sredstava po raspisanim 
natječajima pozicija školovanja kadrova, skrbi o perspektivnim sportašima, razvojni programi, ostali 
programi i rezerva 
Predsjednik prezentira prijedlog komisije za vrednovanje prijavljenih programa i otvara raspravu. 
Po zaključenju IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio sljedeći  

 
ZAKLJUČAK 

 
Odobrava se isplata po dostavljenim prijedlozima programa na otvorene natječaje: 
 

Atletski klub Samobor 2007 Skrb o perspektivnim sportašima   6.000,00  
Košarkaški klub Samobor Rehabilitacija i operacija sportaša 10.000,00  
BBK Šišmiš Troškovi pehara i medalja  3.000,00  
ŽRK Samobor Troškovi prijevoza i smještaja Završnica PH  12.320,00  
Judo klub Okami Nabava strunjača i opreme 5.928,13 

 
Ad 3. 

 
Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 3 razmatrao je usvajanje odlukeo izboru člana 
Upravnog vijeća Ustanove SOS 
Predsjednik je obrazložio potrebu izbora još jednog člana predstavnika u Upravno vijeće Ustanove 
Sportski objekti Samobor I predlaže za članicu tajnicu Marijanu Radek. 
Predsjednik otvara raspravu. 
U raspravu su se uključili Darijo Gaća, Mladen Vlahović, Martina Bublić, Dragutin Marović, Milan Garašić, 
Davor Cipek. 
 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Usvaja se  odluka za izbor tajnice Marijane Radek u Upravno vijeće Ustanove SOS Samobor. 
 

Ad 4. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 4. dnevnog reda razmatrao je usvajanje 
Odluke o korištenju godišnjeg odmora. Predsjednik je prezentirao odluku I otvara raspravu. Po završetku 
rasprave jednoglasno članovi IO donose 

 
ZAKLJUČAK 
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1. Usvaja se odluka o korištenju godišnjeg odmora po prijedlogu dostavljenom u materijalima za 
sjednicu 

Ad 5. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 5. dnevnog reda razmatrao je prijedlog 
nominacije kandidata kojeg bi nominirao Samoborski športski savez za Nagradu Grada Samobora. 
Tajnica predlaže da se u 2020. Godini nominira za nagradu Grada Samobora za životno djelo Ivica Bezjak. 
Svi članovi su u raspravi podržali prijedlog. 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Usvaja se prijedlog nominacije Ivice Bezjaka, ŠRD Šport za sve za Nagradu Grada Samobora za 
životno djelo.  

 
 

Ad 6. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza razmatrao je pod točkom 6. dnevnog reda razmatrao je 
usvajanje odluke o prekidu suspenzije TK Samobor 1890. 
Predsjednik je obrazložio da je ova odluka provedena kroz sjednicu elektronskim putem. Otvara 
raspravu. U raspravi su sudjelovali Vlado Bašić I Ljiljana Šurbek Bošnjak kao članovi komisije za praćenje 
slučaja TK Samobor 1890. 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno je donio sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 
1. Usvaja se i potvrđuje  odluka o prekidu suspenzije nad TK Samobor 1890 za 2020. godinu 

 
 

Ad 7. 

1. Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 7. dnevnog reda razmatrao je zamolbu  
Zamolba Energy fitness centra s prijedlogom programa za vježbanje srednjoškolaca. Predsjednik 
predstavalja predmet i otvara raspravu.  

 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza  jednoglasno je donio  sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 
1. Usvaja se odluka kojom se ne prihvaća prijedlog programa Fitness centra Energy jer nisu članica 

Samoborskog športskog saveza pa ne mogu niti participirati u sufinanciranju projekata. 
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Ad. 8. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 8. dnevnog reda razmatrao je zamolbu Tenis 
kluba Samobor 1890 za prenamjenu sredstava odobrenih na natječaju za investicije I nabavu opreme u 
sportu. 
Predsjednik je naveo da je odluka provedena elektronskim putem i ovim putem se ista samo potvrđuje. 
 
Predsjednik predstavalja predmet i otvara raspravu.  
 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza  jednoglasno je donio  sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 
Usvaja se odluka kojom se prihvaća prijedlog prenamjene sredstava iz natječaja za investicije i nabavu 
opreme u sportu za 2020., a po porijedlogu dostavljenom od strane TK Samobor 1890. 

 
 
 

Ad. 9. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 9. dnevnog reda razmatrao je odluku o kupnji 
arhivskih stalaža I ormara. 
Predsjednik je naveo da je odluka provedena elektronskim putem I ovim putem se ista samo potvrđuje. 
Predsjednik predstavalja predmet i otvara raspravu.  
 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza  jednoglasno je donio  sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 
Usvaja se odluka kojom se prihvaća ponuda Mat Metal iz Zageba za nabavu arihiskih stalaža I ormara. 
 

 
Ad. 10. 

 
Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 10. dnevnog reda razmatrao je odluku o izradi 
projekta NC loptačkih sportova. 
Predsjednik je obrazložio cjelokupni projekat I u raspravu su se uključili Davor Cipek, Milan Garašić te 
ostali članovi IO. 
 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza  jednoglasno je donio  sljedeći 
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ZAKLJUČAK 

 
Usvaja se odluka kojom se odobrava izrada idejnog projekta NC loptačkih sportova po prijedlogu 
navedenom u obrazloženju. 

 
 

Ad. 11. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 9. dnevnog reda razmatrao je odluku o 
zamolbi Taekwondo kluba Koryo Samobor. 
Predsjednik je naveo da je odluka provedena elektronskim putem i ovim putem se ista samo potvrđuje. 
 
Po zaključenju rasprave IO Samoborskog športskog saveza  jednoglasno je donio  sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 
Usvaja se odluka kojom se odobrava 3.000.00 kn Taewondo klubu Koryo Samobor za potrebe najma 
prostora dvorane. 

 
 

Ad. 11. 
 

Pod točkom razno tajnica je navela potrebu provedbe liječničkih pregleda I osiguranje prostora u 
uvjetima COVID-a 19 gdje će biti potrebno provesti trijažu I veliku kontrolu prilikom obavljanja istih. 
Vezano na preglede kad će biti dostupne sve informacije obavijestiti će članove IO I članice Saveza. 

Sjednica je završila u 20,00 sati. 

 
Zapisnik pohranjen je u arhivi tajništva Samoborskog športskog saveza. 

    Zapisničar:       Predsjednik: 

Marijana Radek               Miro Kelečić 

 
 

 
 
 
 


